

ຄວາມໝາຍຂອງການຍືນຍອມເຫັນດີ

ການຍືນຍອມເຫັນດີ ແມ່ນການຮັບຮູ້, ການສະໝັກໃຈ ແລະ ການຕັດສິນໃຈຮ່ວມກັນ ລະຫວ່າງຜູ້ມີສ່ວນຮ່ວມທຸກຄົນ ເພື່ອມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳທາງເພດ.

ການຍືນຍອມສາມາດໄດ້ຮັບຈາກຄຳເວົ້າ ຫຼື ການກະທຳ ເທົ່າທີ່ຄຳເວົ້າ ຫຼື ການກະທຳເຫຼົ່ານັ້ນສ້າງຄວາມອະນຸຍາດທີ່ຊັດເຈນກ່ຽວກັບຄວາມຕັ້ງໃຈທີ່ຈະມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳທາງເພດ. ຄວາມມີດຽບ ຫຼື ຂາດການຕໍ່ຕ້ານ ໃນຕົວຂອງມັນເອງ ບໍ່ໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງການຍືນຍອມ. ຄວາມໝາຍຂອງການຍືນຍອມບໍ່ໄດ້ແຕກຕ່າງກັນ ຂຶ້ນຢູ່ກັບເພດຂອງຜູ້ມີສ່ວນຮ່ວມ, ວິຖີທາງເພດ, ເອກະລັກທາງເພດ ຫຼື ການສະແດງອອກທາງເພດ.

ການຍືນຍອມໃນການກະທຳທາງເພດໃດໆ ຫຼື ການຍືນຍອມກ່ອນມີກິດຈະກຳທາງເພດ ລະຫວ່າງ ຫຼື ຝ່າຍໃດຝ່າຍໜຶ່ງ ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງເປັນການຍືນຍອມໃຫ້ມີການກະທຳທາງເພດອື່ນໆ.

ການຍືນຍອມເປັນສິ່ງທີ່ຕ້ອງມີ

ເຖິງແມ່ນວ່າຄົນທີ່ເລີ່ມຕົ້ນການກະທຳຈະຢູ່ພາຍໃຕ້ອິດທິພົນຂອງສິ່ງເສບຕິດ ແລະ/ຫຼື ສິ່ງມືນເມົາຫຼືບໍ່.

ການຍືນຍອມອາດຈະໄດ້ຮັບໃນເບື້ອງຕົ້ນ ແຕ່ກໍສາມາດຍົກເລີກໄດ້ທຸກເວລາ.

ການຍືນຍອມຈະບໍ່ສາມາດໄດ້ຮັບ ເມື່ອບຸກຄົນໃດໜຶ່ງຢູ່ໃນສະພາບໄຮ້ຄວາມສາມາດ ເຊິ່ງເກີດຂຶ້ນເມື່ອບຸກຄົນຜູ້ນັ້ນຂາດຄວາມສາມາດໃນການຮູ້ເລືອກທີ່ຈະມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳທາງເພດ.

ການສູນເສຍຄວາມສາມາດ ອາດຈະເນື່ອງມາຈາກການຂາດສະຕິ ຫຼື ນອນຫຼັບ,

ຖືກຄວບຄຸມໂດຍບໍ່ສະໝັກໃຈ, ຫຼື ຖ້າບຸກຄົນນັ້ນບໍ່ສາມາດໃຫ້ຄວາມຍືນຍອມ.

ຂຶ້ນຢູ່ກັບລະດັບຄວາມມືນເມົາ, ຄົນທີ່ຢູ່ພາຍໃຕ້ອິດທິພົນຂອງສິ່ງມືນເມົາ, ສິ່ງເສບຕິດ, ຫຼື ທາດມືນເມົາອື່ນໆ ອາດຈະເຮັດໃຫ້ສູນເສຍຄວາມສາມາດ ດັ່ງນັ້ນ ຈິ່ງບໍ່ສາມາດໃຫ້ຄວາມຍືນຍອມໄດ້.

ການຍືນຍອມບໍ່ສາມາດໄດ້ຮັບ ເມື່ອມັນເປັນຜົນມາຈາກການບັງຄັບ, ຂົ່ມຂູ່, ໃຊ້ກຳລັງ, ຫຼື ເຮັດໃຫ້ເກີດອັນຕະລາຍ.

ເມື່ອການຍືນຍອມໄດ້ຖືກຍົກເລີກ ຫຼື ບໍ່ໄດ້ຮັບອີກຕໍ່ໄປ, ກິດຈະກຳທາງເພດຕ້ອງໄດ້ຍຸດຕິລົງ.

ການນິລະໂທດຈາກການປະພຶດຜິດຕາມກົດລະບຽບການປະຕິບັດໂດຍການນຳໃຊ້ສິ່ງເສບຕິດ ແລະ ສິ່ງມືນເມົາ

ສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພຂອງນັກສຶກສາທຸກຄົນທີ່ Rockland Community College

ມີຄວາມສຳຄັນສູງສຸດ. RCC ຮູ້ດີວ່ານັກສຶກສາທີ່ໄດ້ຮັບການດີມ ແລະ/ຫຼື ນຳໃຊ້ສິ່ງເສບຕິດ

(ບໍ່ວ່າຈະເປັນການນຳໃຊ້ໂດຍສະໝັກໃຈ ຫຼື ບໍ່ສະໝັກໃຈ) ໃນເວລາທີ່ມີຄວາມຮຸນແຮງນັ້ນ, ລວມທັງ

ບໍ່ຈຳກັດສະເພາະຄວາມຮຸນແຮງພາຍໃນຄອບຄົວ, ຄວາມຮຸນແຮງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນຄູ່ຮັກ,

ການຕິດຕາມຮຸກຮານ ຫຼື ການທຳຮ້າຍທາງເພດທີ່ເກີດຂຶ້ນ ອາດຈະລັງເລທີ່ຈະລາຍງານເຫດການດັ່ງກ່າວ

ເນື່ອງຈາກຢ້ານຜົນກະທົບທີ່ອາດເກີດຂຶ້ນຈາກການດຳເນີນການຂອງຕົນເອງ. RCC

ສະໜັບສະໜູນໃຫ້ນັກສຶກສາລາຍງານຄວາມຮຸນແຮງພາຍໃນຄອບຄົວ,

ຄວາມຮຸນແຮງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນຄູ່ຮັກ, ການຕິດຕາມຮຸກຮານ, ຫຼື ການທຳຮ້າຍທາງເພດ

ໃຫ້ກັບເຈົ້າໜ້າທີ່ສະຖາບັນການສຶກສາ. ການກະທຳທີ່ສຸຈະລົດຂອງຜູ້ຢູ່ບ້ານໃກ້ເຮືອນຮຽນ ຫຼື

ການລາຍງານການກະທຳທີ່ສຸຈະລົດຂອງບຸກຄົນ

ທີ່ເປີດເຜີຍເຫດການທີ່ເກີດຄວາມຮຸນແຮງພາຍໃນຄອບຄົວ, ຄວາມຮຸນແຮງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນຄູ່ຮັກ, ການຕິດຕາມຮຸກຮານ, ຫຼື ການທຳຮ້າຍທາງເພດ ໃຫ້ກັບເຈົ້າໜ້າທີ່ RCC ຫຼື ອຳນາດການບົກຄອງກົດໝາຍຈະບໍ່ຢູ່ພາຍໃຕ້ລະຫັດຂອງການດຳເນີນການຂອງ RCC's ຈະບໍ່ໄດ້ຮັບການລົງໂທດສຳລັບການລະເມີດການນຳໃຊ້ຫຼືບໍລິໂພກສິ່ງມືນເມົາ ແລະ/ຫຼື ສິ່ງເສບຕິດຂອງຕົນເອງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນ ຫຼື ໃກ້ໄລຂອງການກະທຳຜິດຂອງຄວາມຮຸນແຮງພາຍໃນຄອບຄົວ, ຄວາມຮຸນແຮງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນຄູ່ຮັກ, ການຕິດຕາມຮຸກຮານ, ຫຼື ການທຳຮ້າຍທາງເພດ.

ລາຍການສິດທິພື້ນຖານຂອງນັກສຶກສາ

ນັກສຶກສາທັງໝົດມີສິດທິ:

ເຮັດລາຍງານເຖິງເຈົ້າໜ້າທີ່ຕໍາຫຼວດທ້ອງຖິ່ນ ແລະ/ຫຼື ຕໍາຫຼວດລັດ;

ເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນຄວາມຮຸນແຮງພາຍໃນຄອບຄົວ, ຄວາມຮຸນແຮງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນຄູ່ຮັກ, ການຕິດຕາມຮຸກຮານ, ແລະ ການທຳຮ້າຍທາງເພດ ໃຫ້ໄດ້ຮັບການປະຕິບັດຢ່າງຈິງຈັງ;

ຕັດສິນໃຈກ່ຽວກັບການເປີດເຜີຍ ຫຼື ບໍ່ເປີດເຜີຍຄວາມຜິດທາງອາຍາ ຫຼື ການລະເມີດ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມໃນຂະບວນການພິຈາລະນາຄະດີ ແລະ/ຫຼື ຂະບວນການຍຸດຕິທຳທາງອາຍາ ໂດຍປາສະຈາກແຮງກົດດັນຈາກສະຖາບັນການສຶກສາ;

ມີສ່ວນຮ່ວມໃນຂະບວນການທີ່ມີຄວາມເປັນທຳ, ເປັນກາງ, ແລະ ໃຫ້ການແຈ້ງການລ່ວງໜ້າຢ່າງເໝາະສົມ ແລະ ໂອກາດທີ່ມີຄວາມໝາຍໃນການໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາ;

ໄດ້ຮັບການປະຕິບັດຢ່າງມີສັກສີ ແລະ ຈະໄດ້ຮັບຈາກສະຖາບັນຢ່າງສຸພາບ, ຍຸດຕິທຳ, ແລະ ເຄົາລົບໃນການບໍລິການປິ່ນປົວ ແລະ ໃຫ້ຄຳປຶກສາດ້ານສຸຂະພາບ, ໃນບ່ອນທີ່ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້;

ເປັນອິດສະຫຼະຈາກຄຳແນະນຳຕ່າງໆທີ່ບຸກຄົນລາຍງານຜິດ ເມື່ອອາດຊະຍາກຳ ແລະ ການລະເມີດເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ຮັບການກະທຳຜິດ, ຫຼື ຄວນມີການດຳເນີນການໃນລັກສະນະທີ່ແຕກຕ່າງກັນ ເພື່ອຫຼີກລ່ຽງການກໍ່ອາດຊະຍາກຳ ຫຼື ການລະເມີດດັ່ງກ່າວ;

ອະທິບາຍເຫດການທີ່ເກີດຂຶ້ນໃຫ້ກັບຜູ້ຕ່າງໜ້າສະຖາບັນບໍ່ຫຼາຍສ່ຳໃນທາງປະຕິບັດ ແລະ ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງອະທິບາຍຄືນໂດຍບໍ່ຈຳເປັນເຖິງລາຍລະອຽດເຫດການ.

ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງຈາກການຕອບໂຕ້ໂດຍສະຖາບັນການສຶກສາ, ນັກສຶກສາຄົນອື່ນ, ຜູ້ຖືກກ່າວຫາ ແລະ/ຫຼື ຈຳເລີຍ, ແລະ/ຫຼື ໝູ່ເພື່ອນ ຄອບຄົວ ແລະ ຄົນຮູ້ຈັກຂອງເຂົາເຈົ້າ ພາຍໃນຂອບເຂດອຳນາດຂອງສະຖາບັນການສຶກສານັ້ນ;

ເຂົ້າເຖິງຢ່າງໜ້ອຍໜຶ່ງລະດັບຂອງການອຸທອນ ຂອງຂໍ້ກຳນົດ;

ມາພ້ອມກັບທີ່ປຶກສາທາງເລືອກທີ່ອາດຊ່ວຍ ແລະ ໃຫ້ຄຳແນະນຳບຸກຄົນທີ່ລາຍງານ, ຜູ້ຖືກກ່າວຫາ, ຫຼື ຈຳເລີຍ ຕະຫຼອດການພິຈາລະນາຄະດີ ຫຼື ຂັ້ນຕອນການດຳເນີນການ ລວມທັງໃນລະຫວ່າງການປະຊຸມ ແລະ ການພິຈາລະນາຄະດີທັງໝົດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບຂະບວນການດັ່ງກ່າວ;

ການປະຕິບັດສິດທິພົນລະເມືອງ ແລະ

ການປະຕິບັດຂອງສາສະໜາໂດຍປາສະຈາກການແຊກແຊງໂດຍການສືບສວນ, ຄວາມຍຸດຕິທຳທາງອາຍາ, ຫຼື ຂະບວນການພິຈາລະນາ ຫຼື ດຳເນີນການຂອງສະຖາບັນການສຶກສາ.

ສິດທິຖືກນຳໃຊ້ໂດຍບໍ່ແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດ, ສີຜິວ, ຊາດກຳເນີດ, ສາສະໜາ, ຄວາມເຊື້ອ, ອາຍຸ, ຄວາມພິການ, ເພດ, ເອກະລັກ ຫຼື ການສະແດງອອກທາງເພດ, ວິຖີທາງເພດ, ສະຖານະຄອບຄົວ, ການຖືພາ, ລັກສະນະໂອນອງທາງພັນທຸກຳ, ສະຖານະການທະຫານ, ສະຖານະເຫຍື້ອຄວາມຮຸນແຮງພາຍໃນຄອບຄົວ, ຫຼື ຄວາມເຊື້ອໝັ້ນທາງອາຍາ ແລະ ບໍ່ຈຳແນກວ່າ ອາດຊະຍາກຳ ຫຼື ການລະເມີດເກີດຂຶ້ນໃນມະຫາວິທະຍາໄລ, ນອກມະຫາວິທະຍາໄລ, ຫຼື ໃນຂະນະທີ່ສຶກສາຢູ່ຕ່າງປະເທດ.

ທ່ານມີສິດທີ່ຈະລາຍງານເຈົ້າໜ້າທີ່ຕ່າງຫຼວດ ຫຼື ປ້ອງກັນຂອງມະຫາວິທະຍາໄລ, ອຳນາດການບົກຄອງກົດໝາຍທ້ອງຖິ່ນ, ແລະ/ຫຼື ຕ່າງຫຼວດລັດ ຫຼື ເລືອກທີ່ຈະບໍ່ລາຍງານ; ເພື່ອລາຍງານເຫດການທີ່ເກີດຂຶ້ນກັບສະຖາບັນການສຶກສາຂອງທ່ານ; ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໂດຍສະຖາບັນຈາກການຕອບໂຕ້ການລາຍງານເຫດການ, ແລະ ໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ຊັບພະຍາກອນຈາກສະຖາບັນການສຶກສາຂອງທ່ານ.